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Vragen van de leden Weverling (VVD) en Van den Berg (CDA) aan de 
Staatssecretaris van Economische Zaken en Klimaat over het bericht «Ouderen 
dupe van opdoeken brievenbussen» (ingezonden 5 december 2017). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Ouderen dupe van opdoeken brievenbus-
sen»?1 

Vraag 2
Kunt u aangeven hoeveel klachten er bij het Ministerie van Economische 
Zaken en Klimaat en PostNL zijn binnengekomen over het weghalen van 
brievenbussen in Leidschendam-Voorburg? 

Vraag 3
Komen er in zijn algemeenheid veel klachten binnen over brievenbussen die 
worden weggehaald in de buurt van zorginstellingen, bejaardenhuizen en 
ziekenhuizen, waardoor deze inwoners relatief ver moeten lopen om bij een 
brievenbus te komen? 

Vraag 4
In hoeverre wordt er in de regelgeving omtrent de Universele Postdienst 
(UPD) rekening gehouden met de toegankelijkheid en bereikbaarheid van 
brievenbussen? 

Vraag 5
Op welke wijze is bij het opstellen van de wettelijke afstandseisen rekening 
gehouden met minder validen en andere hulpbehoevenden? 

Vraag 6
Bent u bereid met PostNL de mogelijkheden te verkennen om brievenbussen 
te behouden op plaatsen waar deze extra gewenst zijn, zoals verzorgings-
tehuizen? 

1 https://www.telegraaf.nl/nieuws/1378995/ouderen-dupe-van-opdoeken-brievenbussen
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Vraag 7
Hoeveel procent van de brievenbussen zijn op dit moment verlaagd zodat 
mensen in een rolstoel makkelijk een brief kunnen posten? Is het beleid van 
PostNL om bij zorginstellingen, bejaardenhuizen en ziekenhuizen vaker lagere 
brievenbussen te plaatsen?
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